



Hello to the Families of Hidden Valley School!

We are so excited to introduce ourselves to your community!

As of next school year Hidden Valley S'cool Kids Club will be providing Out of School Care, right at school! We pride ourselves on our exceptional programming, inclusive planning, and tight knit community involvement. As of 2024 we have owned and operated various childcare centers in southern Alberta for close to 18 years, and we could not be happier to extend this care to Hidden Valley!

S'cool Kids Club puts the Cool in S'cool!

Before & After School Care, PD Days & School Breaks: September to June of each school year. Providing quality care at competitive pricing for families, as well as Affordability Grants and Subsidies (Kindergarten to Grade 4) that families can choose to utilize. If you have any questions or would like more information please contact us anytime at hiddevalleyscoolkids@gmail.com or visit our website at www.scoolkidsclub.com

Thank you & We can not wait to meet you!

Bonjour aux familles de l'école Hidden Valley !

Nous sommes ravis de nous présenter à votre communauté ! À partir de l'année scolaire prochaine, le Hidden Valley S'cool Kids Club offrira une garde extrascolaire, directement à l'école ! Nous sommes fiers de notre programmation exceptionnelle, de notre planification inclusive et de notre implication communautaire étroite. Depuis 2024, nous possédons et exploitons diverses garderies dans le sud de l'Alberta depuis près de 18 ans, et nous ne pourrions être plus heureux d'étendre ces services à Hidden Valley !

S'cool Kids Club met le Cool dans S'cool !

Garderie avant et après l'école, journées de PP et congés scolaires : de septembre à juin de chaque année scolaire. Fournir des soins de qualité à des prix compétitifs aux familles, ainsi que des subventions abordables et des subventions (de la maternelle à la 4e année) que les familles peuvent choisir d'utiliser.

Si vous avez des questions ou souhaitez plus d'informations, veuillez nous contacter à tout moment à hiddevalleyscoolkids@gmail.com ou visitez notre site Web à www.scoolkidsclub.com

Merci et nous avons hâte de vous rencontrer !

Register Today ! | Inscrivez-vous aujourd'hui !
www.scoolkidsclub.com